
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag den 06.02.2023 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Eske Dinesen, Nicolai Jensen, 
Rikke Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever: Alberte 
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Jesper van Vliet Tews 
 
 
 
 
 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden (5 min) 
 

Godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd (10 min) 
 

Ingen meddelelser fra elevrådet  

3. Udkast til princip om Digitale devices 
fremlægges med henblik på drøftelse. (45 
min) 

Efter tilføjelse vedr. mobilhoteller i aflåst skab og 
forsikring vedtages princippet. 

4. Princip om underretning af hjemmet. 
Princippet har været på skolebestyrelsens 
dagsorden tidligere. Det blev besluttet at 
ordlyden ”så vidt muligt” skulle anvendes i 
større grad.  
Beslutningspunkt (20 min) 

Den tilrettede versioner vedtaget. 

 
5. 
 

Orientering vedr. møde med SBU, samt 
efterfølgende pressemeddelelse (20 min) 

Benjamin, Michael og Samuel orienterede om 
mødet med udvalget. Udvalget har udsendt en 
pressemeddelelse, som er tilgængelig for alle. 
 
Punktet endte ikke i beslutning, men forvaltningen 
er blevet bedt om yderligere materiale. Punktet er 
på igen i marts. 



 

 

 
Politikerne har givet os muligheden for, at komme 
med dette ønske. Formanden i det politiske udvalg 
har spurgt os flere gange om vi ønsker to skoler - 
så vi forventer naturligvis vores ønske bliver 
imødekommet, når vi så kommer med ønsket. 
 

 
6. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

(20 min) 

Bestyrelsen er blevet kontaktet af forældre til 
kommende 0. klasser der ikke har fået plads på den 
ønskede matrikel.  
 
Der er flyttet 8 børn til anden matrikel end den 
ønskede, alle har rettet henvendelse med ønske 
om at få plads på den oprindeligt ønskede matrikel.  
 
Placeringen af det enkelte barn tager udgangspunkt 
i forskellige kriterier. Blandt andet: Er der søskende 
der allerede går på skolen, hvilken børnehave 
kommer barnet fra (er der mange børn fra en enkelt 
institution). 
 
Projektet med fornyelse af legepladsen på afdeling 
Jyllinge er nu ved at være tilendebragt. 
 
Mødet med alt pædagogisk personale omkring 
årshjulet er gennemført, den nye plan offentliggøres 
så snart trykkeren er færdig. Samtidig har den 
samme persongruppe lavet et ”undervisningshjul” 
også dette offentliggøres så snart trykkeren er 
færdig. 
 
Der gøres klar til snarlig fastelavn på begge 
matrikler. 
 
Der gennemføres i øjeblikket trivselsundersøgelse 
blandt eleverne. 
 
På Baunehøj forsøges det at få fokus blandt både 
ansatte og elever på hvorledes vi passer på skolen. 
 

7. Evt. (10 min) Bestyrelsesmødet d. 13. april aflyses grundet flere 
afbud, det er uden held forsøgt at finde en anden 
dato. 
 
Forældrehenvendelser vedr. manglende 
gårdvagter. Der er fokus på dette fra ledelsens side. 

   



 

 

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

8. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

2. maj 

8. juni  Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


